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Abstract (en)
Safety unlocking device for up-and-over door leaves, such as an articulated ceiling door, heavy rolling door or the like, with a drive unit, especially
with a gear step-up and electromotor, if appropriate with a load-compensating device formed especially by torsion springs, and a device for
separating the connection between the door leaf and the drive unit, which safety unlocking device, for the purpose of preventing the door leaf
from possibly crashing down, has a sensing device (10) for the position of the door leaf, which releases an unlocking member (9) for actuating the
separating device only when the door leaf is in the closed position. <IMAGE>

Abstract (de)
Sicherheitsentriegelungseinrichtung für über Kopf bewegbare Torblätter, wie Deckengliedertor, schweres Rolltor oder dergleichen, mit einem
- insbesondere getriebeübersetzten elektromotorischen - Antriebsaggregat, ggfs. mit einer, insbesondere durch Torsionsfedern gebildeten,
Gewichtsausgleichsvorrichtung und mit einer Trennvorrichtung für die Verbindung zwischen dem Torblatt und dem Antriebsaggregat, welche
Sicherheitsentriegelungseinrichtung zum Zwecke der Vermeidung eines möglichen Absturzes des Torblattes eine Abtasteinrichtung (10) für die
Stellung des Torblattes aufweist, die ein Entriegelungsglied (9) für die Betätigung der Trennvorrichtung nur in der Schließstellung des Torblattes
freigibt. <IMAGE>
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